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Dommerfullmektigforeningen 

 
Til styrets medlemmer 
 

 

Referat til styremøte torsdag 4. april 2024  

kl. 12.00 – 14.40  
 
Møtested:  Teams       

Deltagere: Karoline Gjønnes Johansen, Elling Sucarrat, Anja Vestøl Hauge, Marie Askjem Barstad  

Edeline Tveiten Johansen  

Referent: Karoline Gjønnes Johansen   

 
    

 

1. Orienteringer 

a. Orientering fra styreleder – Karoline  

i. Orienteringsmøte mandag 26. februar:  

1. Digital signatur kommer senere i år 

2. Domstolene har levert på målsettingene i 2023 

3. Det har vært et mindreforbruk på 60 millioner kroner, dvs. at 

200 000 kroner gis til modulkursene for dommerfullmektigene  

4. 2025 blir et utfordrende år økonomisk sett. Mye grunnet nye 

lokaler.  

 

b. Orienteringer fra Samarbeidsrådet – Anja 

i. Edeline deltok på siste møte  

ii. Dommerforeningen meldte om et kommende møte vedr. 

beredskapsgodtgjørelse  

1. «Opprør» blant dommerne  

iii. Nytt lønnssystem for dommere 

1. DA har tatt kontakt med Karoline og ønsker DFF på banen  

2. Karoline holder tråden i dette  

iv. Rapport om «fremtidens dommerfullmektigordning» 

1. DFFs formening er et DA gjør lite 

v. Ny bemanningsmodell skal ferdigstilles ila 24  

vi. Ny «profilering» av domstolen som arbeidsgiver 
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c. Orienteringer fra Kompetansekomiteen – Karoline 

i. Mye kompetanseoppfølgning  

ii. Det er i igangsatt et arbeid med å lage «nye» modulkursene  

 

d. Orienteringer fra Hovedarbeidsmiljøutvalget – Elling  

i. Intet nytt. Nytt møte 6. juni  

 

2. Oppfølgingssaker  

a. Årsmøte – Marie og Karoline 

1. Økonomi 

a. Møte med JF 18. mars 2024  

b. Alt av tildelte midler fra JF har gått med til årsmøte 

- Dvs. at vi ikke har midler til lønnsforhandlingene 

eller møte med Justisdepartementet  

- Vi har oversteget budsjettet med 10 000 kroner. 

Dette primært grunnet reiseutgifter for 

medlemmene 

- Vi må sende inn en tilleggssøknad etter 

sommeren 

2. Evaluering:  

a. Det har blitt lagt ned et solid arbeid med planlegging.  

- Vurdere hvordan man kan hindre avmeldinger og 

få en bedre oversikt over deltagere.  

- De lokale tillitsvalgte fortsetter å få ansvar for å 

melde på sine medlemmer.  

- Må bli desto klarere på at påmeldingen er 

bindene, og at årsmøte både består av selve møte 

og påfølgende middag/sosialt opplegg. Det er ikke 

valgfritt å delta på den ene eller det andre.  

b. Gjennomføringen gikk bra. 

- Gode foredragsholdere.  

c. Medlemmene har utelukkende gitt positive 

tilbakemeldinger.  

d. Meetings (ordnet med lokalene) var en god 

sammerarbeidspartner. Anbefales til neste år. 
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b. «Dommerfullmektigens fremtidig» - Karoline  

i. Fremtidige møter med Justisdepartementet  

1. Anja og Karoline holder av fredag 19. april 2024, kl. 12.00 –14.00  

2. Karoline utformer skriv til hva som skal tas opp på møte vedr.  

tilleggsbevilgning.  

 

c. Styretur – Anja og Elling  

i. 13/14 – 16. juni 2024 

1. Anja og Elling har undersøkt ulike destinasjoner med søkelys på å 

holde utgiftene lave. Aktuelle destinasjoner er Berlin, Brussel og 

Helsinki.  

a. Etter avstemning bestemte styret at årets styretur blir til 

Helsinki. Helsinki kan tilby et godt faglig innlegg, som 

styret kan ta med seg videre i kompetansearbeidet.  

b. Anja og Elling sender snarest inn en OU-søknad etter at 

programmet er spikret.  

 

d. Medlemsundersøkelsen 2024 – Elling 

i. Status   

1. Ikke sendt ut pt.  

2. Nye aktuelle spørsmål:  

a. Sitter dommerfullmektigene mye alene?  

b. Er det noe som mangler i «rettsmøtene skritt for skritt»? 

ii. Elling sender ut undersøkelsen senest i april/tidlig mai 

 

e. Tillitvalgtsamling 13. september 2024 - Karoline og Edeline  

i. Status: Foreløpig på vent 

ii. Begynner å se på aktuelle foredragsholdere, foreløpige forslag:  

- Are og/eller Rannveig – tillitsvalgarbeid  

- En aktuell politiker – politisk påvirkning  

- En aktuell aktør i rettsvesenet 

iii. OU-søknad sendes etter sommeren  

iv. Sende ut påminnelse om tidspunkt til de tillitsvalgte like før 

sommerferien  

 

f. Lønnsforhandlingene 2024 – Elling og Marie 

i. 7 – 9. oktober i Trondheim  
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1. Det er nødvendig at DFF stiller med to representanter, og det vises 

bla. til at flere av de andre foreningene gjør dette, samt behovet for 

å ha en sparringspartner. 

2. Elling og Edeline er påmeldt forhandlingskurs i regi av JF 

ii. Økonomi  

1. Forespørre om DA kan dekke kostandene ved reise og opphold til 

forhandlingene.  

3. Nye saker 

a. Forhandlinger med DA om fengslingssatser 5. april 2024 – Karoline  

i. Sendt ut epost til de tillitsvalgte om dette og fått tilbakemelding fra flere 

1. Tilbakemeldingene er delte – de større tingrettene er mer negative 

til satsene enn de mindre.  

 

b. Rettsmøtene skritt for skritt – Karoline  

i. Salg til private aktører  

1. Avklaring med JF  

a. Hva heftet selges for?  

b. Og hvem skal folk henvende seg til å for å kjøpe dette 

c. Adressere eierskapet til heftet som åpenbart ligger hos 

DFF.  

 

c. Årsmøte 2025  

i. Avholdes høsten 2025 

1. Enklere mtp tildelte midler  

2. Det velges medlemmer til årsmøtekomiteen januar 2025  

a. Det må særlig ses på hvordan man kan holde kostandene 

lavere (til tross for at styret mener at utgiftene ble holdt så 

lave som mulig ved årets gjennomføring) 

ii. Tillitvalgtsamling 2025 legges til våren   

1. Få inn dette i nytt årshjul  

 

4. Økonomi – Marie  

a. Status  

 

5. Eventuelt  

a. Neste styremøte er styresamlingen 13/14 – 16. juli 2024 
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Med vennlig hilsen 
 
Karoline Gjønnes Johansen  

leder 


